
Verksamhetsberättelse
för

Föreningen Böda Sk.ogsjärnväg 2022-01-01--2022-12-31

FUNKTIONÄRER

Styrelseledamöter:
Lars-Peter Ähs, ordförande, maskinchef
Leif Österman, vice ordförande, banchef
Hans Bäckman, kassör .
Leif Gustafsson, sekreterare, trafikchef, utbildningsansvarig
Fredrik Lundgren, biträdande banchef
Bo Svensson
Carl-Martin Smedberg

Styrelsesuppleanter:
Hansi Hindenburg
Håkan Kårehaz:::,
Bengt Bergman
Lars Adolfsson, biträdande maskinchef
Kristina Österberz::::-
Fredrik Andersson
Henrik Rydberg

Övriga funktionärer:
Bo Österberg, webbansvarig
Ann-Margret Lindholm, revisor
Christine Flodin, revisor
Björn Luning, revisorssuppleant
Kjell Blomströrn, revisorssuppleant

Styrelsen har hållit tre sammanträden under året den 5 januari, 15 april
och 25 juli.

TRAFI KAVDELNINGEN
Inför årets säsong beslutade styrelsen att ändra trafikeringsdagar till
tisdag, onsdag och torsdag under tiden 5 juli-11 augusti samt två dagar
under Ölands skördefest. Skäl för beslutet var att söndagar har upplevts
ha fåne resande och att trafik med ånglok görs bättre dagar i direkt
följd. På grund av torkan blev det ingen ånglokskörning under året.
Antalet biljetter under året var 1661 vuxna, 768 barn och 464 fri
biljetter. Biljettintäkterna var knappt 198 000 kronor exklusive moms.
Det varma och torra vädret bidrog i hög grad till att intäkterna inte
nådde upp till de belopp som ett mer ostadigt väder kan ge.
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MASKINAVDELNINGEN

Ånglok

Mormor kördes inte under året. Renoveringen av Karolina fortsatte.

Diesellok
JW 20-loket "Otterbäcken" och Simplexloket användes i tjänstetåg.
Upprustningen av JW 20-loket "Stockholm" fortsatte under året.

Övrig rullande materiel
Inför säsongen hade den planerade vagnen för rullstolar och perrnobiler
blivit klar och sattes i trafik. Den fungerade som tänkt och mottogs
positivt av de avsedda användarna. Sedvanligt underhåll har utförts på
all rullande materiel i enlighet med våra säkerhetsrutiner.

BANAVDELNINGEN
Växlarna på bangården i Fagerrör har justerats och kompletterats.
Utbytet till bok.syllar i huvudspåret har pågått under största delen av
året, ett hundratal syllar har bytts. Kontroll av fria rummet gjordes
under sommaren.

OVRIGT

Byggnader
Vagnhallen i Fagerrör har försetts med portar.

MRO
Representanter för föreningen har deltagit i MRO:s vår- och höstmöte
samt i MRO:s säkerhetsseminarium.
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SLUTORD
Styrelsen tackar alla som aktivt bidragit med arbetsinsatser under 2022.
Vi tackar också dem som bidragit ekonomiskt eller med annat stöd till
föreningens verksamhet.
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